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Protokoll styrelsemöte för Långsands samfällighetsförening 

Datum: 2024-03-09 kl.09.00 

Plats: Google meet 

Namn Styrelsefunktion/ Ansvarsområde Närvarande 
Suppleant ersätter 

ordinarie 

Anna-Karin Granbom Ordförande ☒  
Mats Hilmersson Sekreterare/Skogsansvarig ☒  
Anita Nordin Jagdmann Kassör ☒  
Teddy Eker Ledamot/Fastighetsansvarig ☒  
Mikael Klöfver (Micke) Ledamot/Hamnansvarig ☐  
Hans Persson (Hasse) Suppleant/Vägansvarig ☒ ☒ 
Christoffer Rollgard Suppleant ☐ ☐ 

 

1. Sammanträdets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat 

 

2. Dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

3. Val av justerare 

Hasse utses till justerare. 

 

4. Föregående protokoll 

Styrelsemöte 2024-02-03 godkänns och läggs till handlingarna. 

Uppföljning från föregående möten: 

Hasse  har tagit fram pris på ett ytterligare farthinder Ryttarstigen/Gnopslingan korsning, 

4000kr. Beslut att Hasse kan köpa in dessa. 

Hasse har tagit in en prisuppfattning på att byta asfalt mot grusväg. Kostnad för 

Nabbenvägen: 696 440 exkl moms. Jämförbar med offert för nyasfaltering: 524 350kr exkl 

moms 

Bordläggs. Ekonomin granskas när ekonomiskt utfall för 2023 är klar. 

Mikael besiktigar A-bryggans flytdel som tagit stryk. Görs till våren. 

Mikael frågar elektriker om råd angående jordfelsbrytare som löser ut. 

Mikael försöker få fram ett kodlås för bom. Eventuellt försäkringsproblem om man använder 

kodlås istället för nyckel. Anita ger Mikael kontaktuppgifter till vårt försäkringsbolag. 
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Anna-Karin vidarebefordrar goda ideér som framkommit till den eldsjäl som kan förbättra 

loppisen till nästa år. 

Anna-Karin och Anita plockar ihop dokument att lämna in till folkrörelsearkiv. 

Anna-Karin köper in 3 livbojar till Klippor, Blåsut, hamnen enligt förslag, ca 5000kr. 

Nästa möte (April): Nyckelinventering kan nu göras då nyckelskåp är på plats. 

Tennisklubben - stöd från LSF? 

Vi bordlägger frågan tills ekonomin runt vägunderhåll Nabbenvägen är klarlagd. 

Beslut att Hasse ser till en trappa byggs från befintlig altan för att enklare komma åt 

Hjärtstartaren. Bengt Aronsson åtar sig att göra detta innan nästa vinter. 

5. Ekonomi 

Vinterväghållning för 2024 har varit kostsam. Målsättning att få klart bokslut till nästa 

styrelsemöte. 

 

6. Vägar 

Nabbenvägen renovering och asfaltering offert på 524 350kr exkl moms. 

 

7. Fastigheter 

Anita hör med Ludwigs bygg för att laga tak baksidan ladan. 

Hasse o Bengt tar ner julgranen 

 

8. Hamnen 

Inget att rapportera. 

 

9. Skogen 

Inget att rapportera. 

 

10. Inför årsstämman 

Mats mejlar ut 2023 års handlingar till styrelsen för granskning. Var och en i styrelsen 

uppdaterar sina avsnitt till Aprils styrelsemöte. 

 

Enligt 2023 årsstämma hålls årsstämma 2024 den 6/7 15.00. 

Anna-Karin påminner på FB och hemsidan, senast 25/5, att motioner till årstämma ska vara 

styrelsen tillhanda senast 1/6. 

Kallelse ska nå medlemmar absolut senast 15/6. E-post och brev behöver gå ut en vecka 

tidigare för att säkerställa att medlemmar nås. 

 

Anna-Karin lägger ut efterfrågan på valberedning på FB och hemsida. 

 

11. Sista April och Städdag 

Hasse öppnar bommen till hamnen ca 1 April och stänger när den blivit full. 

Mats anmäler till räddningstjänsten och tar ansvar för brasan. Brasan tänds 21.00.  

Hasse tillfrågar om någon ytterligare person vill ge information på hemsida och Facebook, ev. 

grillning mm. 

Städdagsdatum: 27/4. Anna-Karin lägger ut på FB och hemsida. 

 

12. Sommarens kafé 
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Fråga till medlemmar om någon vill anordna kafé. Midsommar inkl helg och veckor därefter 

läggs ut av Anna-Karin på FB och hemsida 

 

13. Kattfångstbur 

Anna-Karin undersöker. 

 

14. Övriga frågor 

Anita anmäler e-faktura i möjligaste mån för alla fakturor. 

 

15. Nästa möte 

Lördag 6/4 9-11 

Lördag 4/5 9-11 

Lördag 1/6 9-11 

 

 

16. Mötet avslutas. 

 

 

Ordförande för mötet: 
 
________________ 
Anna-Karin Granbom 

Justeras: 
 
________________ 
Hans Persson 

Vid protokollet: 
 
________________ 
Mats Hilmersson  

 


